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Krásny mierový deň prajem
Ráno vstanem, prejdem tichou rannou dedinou a dôjdem 
do práce. A môžem pracovať - mám čo robiť a aj plat mi 
dôjde. Idem popri potoku, kde opravujú zábradlie. Povedľa 
robia nový chodník. Nové lipy oproti obchodu už majú zo 
šesť metrov. 
Z práce musím odísť skôr k lekárovi na kontrolu, po ceste sa 
zastavím v lekárni po lieky. I v obchode, kúpiť niečo, čo 
možno ani tak veľmi nepotrebujem. Po ceste vidím pri škole 
šantiť deti, ich kriku je plná ulica. Pozdravím zopár 
známych a prehodím niekoľko neškodných viet. Oproti ide 
suseda, usmieva sa a vyzerá dobre. I na svoj vek. Predbehnú 
ma dve kolobežky a na nich teenageri so sluchátkami na 
ušiach. Čo v nich hučí ? Hudba, e-kniha, podcast, či anglická 
konverzácia? Dôjdem domov, pobozkám ženu a dve malé 
deti. Čo bolo v škole? Potom skočím na bycikel a idem s 

kamarátmi na večerných 15 kilákov. S malým chvostíkom na 
konci v podobe pivka. Prídem domov, polejem záhradu a trávnik 
a idem, trochu zamotaným hlasom, prečítať malým rozprávku. 
Vonku potom ešte chvíľu so ženou posedíme, pokecáme, teda 
niektorí hlavne popočúvame, o tom kto, čo, kedy, o tom kam by 
sme na dovolenku, osprchujeme sa a ideme spať.
Viem, že ráno vstávam do práce. A rozmýšľam ako nezabudnúť, 
že idem poobede s chlapcom na tréning a dcéra že má vystúpenie 
v ZUŠ.
Nádherný nudný deň. Nádherný nudný život. Nádherný. 
Volá sa to - mier a sloboda. A prosperita. Som bohatý , lebo každý 
deň mám kam ísť do práce a nemusím sa báť hladu. Snívam o 
veciach, ktoré môžem dosiahnuť a nikto mi v tom nebude brániť. 
Sú krajiny i veľmi blízko, v ktorých už ráno vstať a vyjsť von 
znamená možno smrť. V ktorých nemám kam ísť do práce, lebo 

všetko je zničené. Neosprchujem sa a je mi zima, deti 
nedžavocú, ale ticho ako myšky sa skrývajú. Nesadnem na 
bycikel, ani na pivko neskočím. Lekár nie je, ani lekáreň. Škola 
je v troskách i susedka má chalupu v ruinách. 
Preto sa tešme z každého dňa. Snažme sa všetko vylepšovať, 
ale uvedomujme si, čo všetko máme. Že sa máme v podstate 
kráľovsky.
Berieme to ako samozrejmosť, ale nie je to samozrejmosť. 
Skúsme si na chvíľu predstaviť, že náš deň by nevyzeral takto. 
A že niekde sú ľudia, rôznych vierovyznaní, rás, nevinní, 
ktorých dni sú zlé a kruté, ktorých životy sú len o prežití. 
Skúsme pochopiť nepochopiteľné - že mierový deň je zázrak, 
ktorý nie je dopriaty všetkým. 
A že si ho máme vážiť a tešiť sa z neho. Z každého.
                                                                                       Branislav  Lipták
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Obecné zastupiteľstvo

Aprílové zasadnutie - poslanci musia hľadať iné riešenia likvidácie odpadových vôd

Marcové zasadnutie - príspevky spoločenským organizáciám 
aj zbúranie starého Domu smútku

Aprílové zasadanie OZ  bolo 23. apríla 2025
Protest prokurátora – VZN č.2/2018 o spôsobe 
náhradného zásobovania vodou a náhradného 
odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu 
žúmp v obci Ladce podľa miestnych podmienok
Starosta obce informoval, že Obecné zastupiteľstvo obce Ladce 
prijalo dňa 14.06.2018 uznesenie č.49/2018, ktorým schválilo 
Všeobecne záväzné nariadenie obce Ladce č.2/2018 o spôsobe 
náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 
odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp v obci Ladce 
podľa miestnych podmienok.
Okresná prokuratúra v Trenčíne vykonala previerku zákonnosti 
VZN č.2/2018 a následne podala prokurátorka Okresnej 
prokuratúry Trenčín protest v súlade so zákonom proti článku 2 
odsek 1 až 5, článku 3 odsek 1, článku 4 odsek 1 až 7, článku 5 zo 
dňa 17.03.2025. Protestom prokurátorka navrhla nezákonné 
články VZN č.2/2018 zrušiť,  resp.  nahradiť  nov ými 
ustanoveniami. 
Vzhľadom na obsah Protestu prokurátora navrhuje Obecný 
úrad Ladce Obecnému zastupiteľstvu Ladce, aby 
Protestu prokurátora obec vyhovela a nahradila VZN 
č.2/2018 novým VZN.
JUDR. Jana Hudecová, prokurátorka Okresnej prokuratúry v 
Trenčíne informovala, že Okresnou prokuratúrou v Trenčíne bola 
v zmysle zákona o prokuratúre vykonaná dňa 12.03.2025 v obci 

Marcové zasadnutie bolo 12.marca 2025.
Schválenie úpravy rozpočtu č.1 obce Ladce na 
rok 2025 
Ing. Alena Černotová, ekonómka obce predložila 
poslancom na schválenie úpravu rozpočtu č. 1 na 
rok 2025.  Poslanci túto zmenu prerokovali a 
schválili.
Bežný príjem - úprava položiek 
Dotácia obciam - MŠ  59 707 € 
Finančné operácie- príjem obec, 
zostatok z pred.rokov  61 500 € 
PRÍJMY CELKOM  121 207 € 
Bežný výdaj - úprava položiek 
Mzdy   20 000 € 
Materiál na údržbu  20 000 € 
Učebné pomôcky  19 707€ 
Kapitálový výdaj - úprava položiek 
Nákup MULTICAR  61 500€ 
VÝDAJ CELKOM  121 207 € 

Schválenie nájmu pozemku na umiestnenie 
balíkomatu spoločnosti GLS General Logistic 
Systems Slovakia s.r.o. 
Poslanci schválili nájom pozemku v súlade s § 
9aa, ods. 2 písm. e) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako 
prípad hodný osobitného zreteľa a to 1,6 m2 z 
pozemku KNC 551 o celkovej výmere 394 m2, 
druh: zastavaná plocha a nádvorie vedeného 
Okresným úradom Ilava, katastrálny odbor na LV 
č.1, katastrálne územie Ladce za účelom 
umiestnenia a prevádzkovania zariadenia GLS 
balíkomatu v zastúpení spoločnosťou GLS 
General Logistics Systems Slovakia s.r.o., 1039 
Budča 962 33, IČO: 36 624 942 
Doba nájmu: neurčitá 
Cena nájmu: 1 EUR ročne 

Ladce previerka, v rámci ktorej bola preskúmaná zákonnosť 
prijatého Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2018 o spôsobe 
náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 
odpadových vôd a o zneškodňovaní žúmp v obci Ladce podľa 
miestnych podmienok. Previerkou bolo zistené, a to konkrétne v 
článku 2 odsek 1 až 5, článku 3 odsek 1, článku 4 odsek 1 až 7, 
článku 5 , že predmetné nariadenie bolo prijaté v rozpore so 
zákonom.
V nadväznosti na uvedené je podanie protestu prokurátora 
dôvodné, a je potrebné všeobecne záväzný právny predpis zrušiť 
alebo ho nahradiť všeobecne záväzným právnym predpisom, 
ktorý bude v súlade so zákonom a s ostatnými všeobecne 
záväznými právnymi predpismi.  
Predložený materiál je súčasťou zápisnice.

Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie:
Uznesenie č. 19/2025. Obecné zastupiteľstvo obce Ladce
a) prerokovalo protest prokurátora Okresnej prokuratúry 
Trenčín zo dňa 17.03.2025 pod č. Pd 77/25/3309-2, ktorý podala 
proti článku 2 odsek 1 až 5, článku 3 odsek 1, článku 4 odsek 1 až 7, 
článku 5 Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2018 o spôsobe 
náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 
odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp v obci Ladce 
podľa miestnych podmienok , ktoré bolo schválené uznesením 
Obecného zastupiteľstva obce Ladce č.49/2018 zo dňa 

Vyradenie stavby Domu smútku súp. číslo 543 
na cintoríne Ladce z evidencie majetku a 
účtovníctva obce Ladce 
Starosta obce predložil poslancom návrh na 
vyradenie Domu smútku súp. číslo 543 na cintoríne 
Ladce. 
Obec Ladce má v ypracovanú projektovú 
dokumentáciu na nové oplotenie cintorína v 
Ladcoch v časti Hviezdoslavovej ulici (pri ceste 
1.triedy), ktorá počíta s otvorením priestranstva pri 
vstupnej bráne so zachovaním zelene. 
Stará stavba Domu smútku je v tejto časti 
neestetická, budova je stará, fyzicky opotrebovaná 
a dlhú dobu sa už nevyužíva. V novom projekte sa s 
ňou už nepočíta, preto navrhujem stavbu zbúrať v 
súlade s platnou legislatívou a následne vyradiť z 
evidencie majetku obce ako aj z účtovníctva 
Schválenie ukončenia nájomného vzťahu 
nebytového priestoru dohodou
Obecné zastupiteľstvo obce Ladce schválilo 
ukončenie Zmluvy o nájme nebytových priestorov 
č.18/2022 zo dňa 04.02.2022 v znení Dodatku č. 1 
zo dňa 12.05.2022 a Dodatku č.2 zo dňa 22.01.2024 
s nájomcom Renáta Kušíková, Podhorie 2123, 018 
61 Beluša, IČO: 50 867 636, predmetom ktorej bol 
nájom nebytového priestoru, a to miestnosti č.13 o 
výmere 40 m2, nachádzajúcej sa na prízemí 
budovy Kultúrneho domu súpisné číslo 121, 
postavenej na pozemku KNC 94, zapísanej v 
katastri nehnuteľností Okresným úradom Ilava, 
Katastrálnym odborom, pre okres Ilava, obec 
Ladce, kat. územie Ladce na LV č. 1, a to dohodou 
ku dňu 31.03.2025 
Schválenie dotácií z rozpočtu obce Ladce
 Poslanci  schváli l i  dotácie spoločenským 
organizáciám pôsobiacim na území obce.
Základnej organizácií sluchovo postihnutých, 
občianske združenie, Centrum I 42/113, Dubnica 
n a d  Vá h o m  d o t á c i u  v o  v ý š k e  1 5 0  €  n a 

14.06.2018, účinným dňa 01.07.2018
b) vyhovuje protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Trenčín 
zo dňa 17.03.2025 pod č. Pd 77/25/3309-2, ktorý podala proti 
článku 2 odsek 1 až 5, článku 3 odsek 1, článku 4 odsek 1 až 7, 
článku 5 Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2018 o spôsobe 
náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 
odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp v obci Ladce 
podľa miestnych podmienok, ktoré bolo schválené uznesením 
Obecného zastupiteľstva obce Ladce č.49/2018 zo dňa 
14.06.2018, účinným dňa 01.07.2018
c) ruší VZN č.2/2018 o spôsobe náhradného zásobovania vodou 
a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní 
obsahu žúmp v obci Ladce podľa miestnych podmienok.

Pripomienky a návrhy

Starosta obce informoval poslancov o pripravovaných akciách 
v obci Ladce:
· Pálenie Ďura na Skalke v Horných Ladcoch 
 26.04.2025
· Kladenie vencov a pietne stretnutie pri príležitosti 80.  
 výročia oslobodenia obce pri pamätníku padlých pri 
 Obecnom úrade 30.04.2025
· Súťaž vo varení gulášu- Ladecký kotlík 03.05.2025
· Ladecký beh detí 18.05.2025 na futbalovom ihrisku

rehabilitačný pobyt. 
Spoločne proti reume, občianske združenie, 
Záhumenská 486/3, Ilava dotáciu vo výške 300 € na 
dopravu pre rekondičné pobyty. 
Slovenskému zväzu zdravotne postihnutých, 
Okresná rada SZZP, Košecká ul. 41/14, Ilava 
dotáciu vo výške 200 € na organizovanie XVI. 
ročníka športových hier. 
Únii behov do vrchu, Centrum I 28/61, Dubnica 
n a d  Vá h o m  d o t á c i u  vo  v ýš k e  2 0 0  €   n a 
zabezpečenie bežeckých pretekov – 9.ročník Beh 
na Butkov 2025.
Základnej organizácií Slovenského zväzu 
zdravotne postihnutých Ladce dotáciu vo výške 
500 € na činnosť organizácie. 
Obvodnej organizácií Slovenského rybárskeho 
zväzu č.3 Ilava dotáciu vo výške 300 € na vecné 
ceny a občerstvenie na rybársku súťaž detí do 15 
rokov. 

Pripomienky a návrhy 
S t a r o s t a  o b ce  i n fo r m o v a l  p o s l a n cov  o 
prebiehajúcich a plánovaných prácach v obci: 
- Rekonštrukcia modlitebne v Tunežiciach 
- Výmena oplotenia MŠ Ladce 
- Modernizácia chodníkov, I. etapa od MŠ 
Ladce 
- Oprava zábradlia okolo Lúčkovského 
potoka oproti 
 reštaurácie Kopyto 
- Elektrický pohon zvona na zvonici v 
Tunežiciach 

Milan Fábik, poslanec sa informoval ohľadom 
prekládky elektrického stĺpa a doplnenie 
verejného osvetlenia na Tajovského ulici v 
Tunežiciach, označenie prechodu pre chodcov a 
upozornil na prepadnutý chodník 
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Život v obci

Bezpečné zábradlie popri Lúčkovskom potoku

Modernizácia chodníka na Hviezdoslavovej ulici

Výročná členská schôdza SZZP

R e k o n š t r u k c i a  p r e h n i t é h o  z á b r a d l i a  a 
rozpadávajúce sa koryto Lúčkovského potoka je už 
dlhodobo plánovanou investíciou rozvoja obce. 
V priebehu  tejto jari sa začalo s opravou 
najkritickejšieho stavu zábradlia pri Lúčkovskom 
potoku v smere od hlavnej cesty po zákrutu na  
Ulici Ľudovíta Štúra.
Vplyv počasia a rokmi opotrebované zábradlie už 
nespĺňalo svoju úlohu a z hľadiska bezpečnosti 
okolo idúcich chodcov, najmä detí, ktoré okolo 
prechádzajú do školy a áut bolo odstránené. 
Oprava zahŕňala aj rekonštrukciu časti betóno-
vého koryta, ktoré sa dobetónovalo na úroveň 
cesty a naň bolo osadené nové oceľové zábradlie.
Okolie potoka je znova bezpečné a veríme, že z 
estetického hľadiska a rozvoja obce ulahodí aj oku 
okoloidúcich moderným zábradlím.

                                       Text: Ing. Zuzana Malovcová Seidl
                                       Foto: Dominik Koštialik

Po tom ako obci schválila v roku 2024  Rada partnerstva pre integrovaný 
územný rozvoj projektový zámer s názvom  Modernizácia chodníkov v obci 
Ladce finančné prostriedky vo výške 214 363,93 €, podala obec na 
Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie žiadosť o 
nenávratný finančný príspevok pre daný projekt. Žiadosť bola 
ministerstvom schválená s plánovaným začiatkom realizácie od apríla 2025. 
Spoluúčasť obce na financovaní chodníkov z vlastných zdrojov bude vo výške 
17 149,11 €.
Cieľom projektu je modernizácia chodníkov v obci na Hviezdoslavovej ulici 
popri hlavnej ceste a je rozdelená do štyroch stavebných objektov. Povrch 
chodníkov bol poškodený, miestami prepadnutý, kde počas nepriaznivého 
počasia stála voda a sťažovala bezpečný pohyb chodcov popri hlavnej ceste. 
Prvá etapa modernizácie časti chodníka pri materskej škole je už zreali-
zovaná, povrch tvorí nová dlažba, nové obrubníky a odvodnenie je vyriešené 
osadením novej uličnej vpuste vsadenej do chodníka. Dôležitými prvkami, 
ktoré pribudli do modernizácie chodníkov sú aj bezbariérové vstupy z oboch 
strán chodníkov. 
Do konca júna 2025 sa postupne budú rekonštruovať aj ďalšie tri etapy 
chodníka od škôlky ku križovatke, od križovatky po autobusovú zastávku a od 
autobusovej zastávky po rodinný dom č. 25.
Nové chodníky prinesú nielen bezpečný pohyb chodcov popri hlavnej ceste 
ale budú aj peknou vizitkou pri prejazde našou obcou.
                                          Text: Ing. Zuzana Malovcová Seidl, Foto: Dominik Koštialik

Činnosť našej ZO SZZP začína  účasťou na výročných členských schôdzach družobných organizácií v rámci 
okresov Ilava a Púchov. Naša organizácia sa zúčastnila na výročných členských schôdzach: Lúky pod Makytou, 
Púchov, Sverepec, Košecké Podhradie, Nová Dubnica, Dubnica nad Váhom a Pruské. Naša základná organizácia 
usporiadala výročnú členskú schôdzu 04.04.2025 vo vestibule KD v Ladcoch. Schôdzu zahájil a viedol predseda 
ZO pán Milan Rafaj. Po privítaní hostí a členov a členov ZO, sme si uctili pamiatku našich zomrelých členov,  pani 
Sidonie Gárdoňovej a pána Ľudovíta Filiača, minútou ticha. Správu o činnosti za minulý rok predniesol  
predseda základnej organizácie, správu o hospodárení predniesla pokladníčka ZO pani Bohunka Neuročná a 
revíznu správu predniesla predsedníčka revíznej komisie pani Anna Kováčová. V rámci diskusie vystúpil 
krátkým príhovorom starosta obce  Dominik Koštialik a predseda OR SZZP v Ilave pá Ladislav Mazáň.
V rámci diskusie boli 18 členovia, ktorí mali v roku 2024 okruhlé životné jubileum, odmení. Celkom sa na 
výročnej členskej schôdze zúčastnilo 100 členov spolu s družobnými organizáciami. Predseda predniesol ešte 
plán práce pre rok 2025 a diskusiu ukončil po schválení uznesenia. Následne bolo podané chutné občerstvenie a 
schôdza bola ukončená.
V termíne od 2. mája - 7. mája 2025 sa 34 členov zúčastní rekondičného pobytu v Piešťanoch v hoteli " 
HARMÓNIA ".
                                                                                                                                      Text: Milan Rafaj, Foto: Ing. Katarína Kalusová
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Život v obci
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Pri príležitosti Dňa učiteľov si uctil starosta obce Dominik Koštialik pedagógov zo Základnej a Materskej školy v Ladcoch.
Poprial všetkým prítomným pevné zdravie, usilovných žiakov a spolupracujúcich rodičov. Poďakoval im za obetavú a svedomitú prácu 
pri vzdelávaní detí a mládeže a ako prejav vďaky dostali učitelia milú pozornosť a kvet.  Krásny deň učiteľov!
                                                                                                                                                                    Text: Ing. Katarína Kalusová, Foto: Mgr. Lenka Kalusová

Deň učiteľov

Digitálni seniori v našej obci stále pokračujú

Akreditovaný kurz prvej pomoci

Ladecká kvapka krvi 2025

Po úspešných dvoch kurzoch, ktoré absolvovali naši seniori v minulom roku, opäť od marca 
„zasadli do lavíc“ ďalší. V priebehu dvoch mesiacov sa vyškolilo a nadobudlo zručnosť 
ďalších 20 občanov, ktorí sa pravidelne stretávali každý týždeň a zlepšovali svoje zručnosti 
a vedomosti v digitálnom svete. Všetci úspešne kurzy dokončili a odniesli si tablet s 
dátovým balíčkom. V priebehu mája bude školenie pokračovať už po piaty krát.
Nakoľko projekt Digitálni seniori je plánovaný minimálne do prvého štvrťroku 2026 je 
možné sa ešte na kurz prihlásiť na obecnom úrade.
                                                                                                 Text: Ing. Zuzana Malovcová Seidl
                                                                         Foto: Ing. Katarína Kalusová, Jozef Domanický

Opäť sme sa stretli na Ladeckej kvapke krvi s úmyslom pomáhať. Stále platí, že krv je životne dôležitá tekutina, 
ktorá sa nedá ničím nahradiť. Preto je úžasné, že aj v Ladcoch a okolí sa nájdu ľudia, ktorí si uvedomujú jej 
dôležitosť a takýmto nezištným činom sa rozhodnú pomôcť. Sú chvíle, kedy práve vaša krv môže rozhodnúť o 
živote iných. Je úžasné, že týmto humánnym a jednoduchým činom pomôžeme iným a pritom nič nestratíme. 
Ak je človek zdravý, k náhrade krvi dôjde do pár hodín, ale hodnota krvi ktorú poskytneme je neopísateľná. 
Srdečná vďaka preto patrí všetkým dnešným 29 darcom za to, že svojou účasťou a šľachetným postojom dávajú 
nádej na uzdravenie a šancu na život mnohým ľuďom. Moje poďakovanie patrí aj tým, ktorí sa podieľali na 
realizácii Ladeckej kvapky krvi: pánovi starostovi Dominikovi Koštialikovi za príspevok na občerstvenie a 
poskytnutie priestorov, Ing. Kataríne Kalusovej a zamestnancom OcÚ Ladce za spoluprácu, Eve Huťťovej za 
pomoc pri príprave občerstvenia, Petronele Jesenskej za skvelý koláčik a samozrejme mobilnému výjazdu NTS 
SR Trenčín za zrealizovanie odberov, príjemný a profesionálny prístup. Ceníme si každého jedného človeka, 
ktorý si nájde čas a príde sa podeliť o takú cennú tekutinu akou krv bezpochyby je.  Kto daruje krv, daruje život!
Ešte raz všetkým ďakujeme a tešíme sa na Vás opäť na ďalšom pokračovaní Ladeckej kvapky krvi, ktorá sa bude 
konať 16.09.2025.
                                                                                                                             Text: Eva Jesenská, Foto: Ing. Katarína Kalusová

Sobota 22.03.2025 na Obecnom úrade v Ladcoch patrila vzdelávaniu. Dobrovoľní 
hasiči z Ladiec a zamestnanci Obecného úradu sa zúčastnili akreditovaného kurzu 
prvej pomoci, kde si prešli teóriou a následne aj praktickou časťou poskytovania 
prvej pomoci.
Učili sa poskytovať prvú pomoc, zastaviť krvácanie, pomôcť pri dusení, pri epilepsii, 
či zahájiť resuscitáciu a používanie AED do príchodu profesionálnej pomoci.
AED ( automatický externý defibrilátor) máme umiestnený pri vstupe na budove 
Obecného úradu v Ladcoch a v prípade potreby pomôže zachrániť ľudský život.
Touto cestou by sme sa chceli poďakovať Emergency Support za prínosný a poučný 
kurz prvej pomoci, praktické cvičenia a najnovšie informácie z problematiky prvej 
pomoci a za profesionálne odpovede na naše otázky. Dúfame, že všetko čo sme sa 
naučili nebudeme potrebovať, ale ak by náhodou áno, veríme, že budeme 
pripravení!
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ŠIALENÉ NOŽNIČKY - detektívna komédia

Kladenie vencov k pamätníku

Sobota 8.3.2025 nepatrila v Ladcoch len sviatku MDŽ, ale v kultúrnom dome sa opäť 
naplnilo javisko aj hľadisko skvelými ľuďmi.
Herci podali úžasný výkon pri detektívnej komédii Šialené nožničky a za to boli 
odmenení silným potleskom a neutíchajúcim smiechom divákov.
Po skončení predstavenia pri odchode každá dáma bola od starostu obce Dominika 
Koštialika s manželkou obdarená kvietkom.
                     Text: Ing. Katarína Kalusová, Foto: Ing. Katarína Kalusová

Oslobodenie obce si každoročne v obci Ladce pripomíname ako dôležitý 
historický miĺník a ani dnes, predvečer prvého mája tomu nebolo inak.
Pietna spomienka sa konala pri pomníku padlých pri Obecnom úrade, 
kde sme si spoločne uctili pamiatku obetí 2. svetovej vojny.
Za občanov Ladiec položili veniec starosta obce Dominik Koštialik a pán 
Peter Chovanec a za zväz protifašistických bojovníkov položili veniec 
Marián Justh a Dušan Saksa. Uctili si tak pamiatku nielen všetkých obetí 
2. svetovej vojny, ale aj nevinných občanov Ladiec, ktorí boli popravení 
krátko pred jej skončením.
Na pietnej spomienke zaznela štátna hymna a neskôr aj iné známe 
ľudové piesne. Po skončení oficiálnej časti pozval starosta obce všetkých 
prítomných na malé občerstvenie.

V Dome kultúry sme dokázali po nemalom úsilí a investovaní takmer 50 000 Eur vytvoriť v bývalom kine reprezentatívnu malú sálu, ktorá môže slúžiť všetkým. Nielen na oficiálne akcie 
ako Koyšove Ladce, ale i na súkromné - firemná školenia, rodinné oslavy a iné akcie.                                                                                           Viac sa dozviete na tel. 0907 594 842.

Reprezentatívne priestory pre oslavy aj školenia
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Ladecký beh detí 2025 
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Nedeľa 18. mája nám potvrdila, že máme v obci šikovné a 
energické deti. Nezľakli sa chladného počasia či mrakov, 
nebáli sa postaviť na štart spolu s inými deťmi a hrdo sa 
popasovali s metrami, ktoré bolo potrebné v rámci ich 
kategórie zabehnúť.
 Obec Ladce s podporou Považskej cementárne v 
Ladcoch a TJ Tatranu Ladce pripravila pre deti do dvanásť 
rokov bežecké podujatie Ladecký beh detí. Chlapci aj 
dievčatá súťažili v piatich vekových kategóriách. Ak sa 
registrovali vopred, účasť mali bezplatnú, pričom každý 
súťažiaci dostal štartovný balíček v podobe horalky, vody, 
jabĺčka a darčekového predmetu s logom obce. Podujatie 
príhovorom otvoril starosta obce, Dominik Koštialik. 
Nechýbal hudobný podmaz od dídžeja, ktorý súťaž 
moderoval spolu s trénerom futbalovej U11. Malí aj veľkí 
hladoši našli v stánkoch chutnú cigánsku a hot-dogy. 
Studené ruky zahrial teplý čaj či káva. Deti, ktoré práve 
nesúťažili, si skrátili čakanie skákaním v nafukovacom 
hrade alebo aktivitami, ktoré im vymýšľali animátorky.
 Ladecký beh detí preveril vytrvalosť a chuť 
súťažiť. Zároveň nám potvrdil, že o športové podujatia je v 
našej obci veľký záujem – a to nielen medzi rodičmi a deťmi, 
ktoré sa športu venujú profesionálne. Prvé miesta obsadili 
naozaj tí najlepší. Odchádzali s odmenou, ktorú tvorili 
diplom, medaila, pohár a poukážka na nákup športových 
potrieb. Odmenu im odovzdal starosta obce spolu s 
obchodným riaditeľom Považskej cementárne, Petrom 
Hortom. Pamätnú medailu si odnieslo každé dieťa, ktoré 
prišlo do cieľa. Nás teší fakt, že cieľovú bránu sa podarilo 
prejsť aj tým, ktorým počas behu naskočila slzička nedôvery, 
či dané metre zvládnu alebo nie. Slzičku dojatia sme však 
ako organizátori mali na krajíčku aj my. Dojalo nás 
dievčatko, ktoré počas štartu v 3. vekovej kategórii 
uprednostnilo pomoc súperke pred rýchlo zabehnutou 
traťou. Malá Dianka si včas všimla, že jej spolubežkyňa 
spadla už na štarte a bez zaváhania ukázala celému publiku 
krásne športové gesto.
 Podpora od rodičov, blízkych a tiež od 
samotných detí smerom k súťažiacim bola taká silná, že 
môžeme preteky zhodnotiť ako maximálne úspešné. 
Celkový počet prihlásených detí bol až 130!
Ďakujeme deťom za ukážku toho, ako sa dá súťažiť férovo a 
slušne. Ďakujeme rodičom, že ich chladnejšie počasie 
neodradilo a podporili nás svojou účasťou. Niektorí rodičia k 
nám merali cestu aj z okolitých obcí, čo nás veľmi potešilo. 
Vážime si prácu kultúrnej komisie a dobrovoľníkov, vďaka 
ktorým sme zvládli prípravu trate, registráciu aj organizáciu 
pretekov. 
 Už teraz vieme, že budúci rok si podujatie 
zopakujeme. Kto má chuť, môže si aj dnes obuť tenisky a 
pripravovať kondíciu – napríklad na pomocnom 
futbalovom ihrisku, ktoré je pre beh dostupné (nielen) 
počas tréningov.
                                                                   Text: Mgr. Kristína Lišková
                   Foto: Vladimír Zápalka, Peter Čačko - Impulz.press
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Už tradične sa v sobotu v tom týždni, v ktorom majú meniny Jurajovia, teda v tomto roku dňa 
26.04.2025, konala na Skalke v Horných Ladcoch pekná akcia, pálenie Ďura.
Pretože také niečo nevzniká samo od seba, ako každý rok, aj v tomto sa o jej prípravu a zdarný 
priebeh zaslúžilo niekoľko nadšencov, ktorým sa chcem aj touto cestou poďakovať.
Je treba dať dohromady mnoho. Začína to drevom, vďaka patrí našim urbárnikom za podporu 
drevom. Príprava pokračuje priblížením dreva ku Skalke, pílením na potrebné rozmery a 
založením základu hranice, kde nám pomohli ďalší hornoladčania s mechanizmami. Potom 
nastupuje tvrdá práca pilčíkov s narezaním dreva, ktorá bola kedysi neodmysliteľná bez Štefana 
Kumana, ktorý, verím, aj tento rok tiež pomáhal, ale už z druhej strany tohto sveta. Podstatné 
však je, že jeho meno a jeho odkaz drží tradíciu stále živú.
Keďže sa píše rok 2025, dali sme si úlohu postaviť hranicu s 25 poschodiami, chalanom, ktorá 
stavali hranicu patrí tiež veľká vďaka. Okolo roku 2050 to už bude ťažšia úloha... Ako už tradične, 
k akcií patrí aj zabezpečenie osvieženia pivkom a posilnenia gulášom. Túto prácu po dlhé roky 
robila partia hornoladčanov gulášom, držkovou, alebo fazuľovicou. V tomto roku sa úlohy ujala 
kultúrna komisia obce Ladce a starosta, ktorým patrí vďaka. Symbolicky aj vecne sa tak príprava 
stala celoladeckou a verím, že nás spája dohromady, napriek tomu, že sme už mnohí - rodáci 
hormoladčania aj ladčania - rozutekaní po "svete".
Tento deň - pálenie Ďura na Skalke, však bol, je a verím, že aj zostane príležitosťou, kedy sa v 
Horných Ladchoch môžeme spolu zísť a pospomínať na naše staré dobré mladé hornoladecké 
časy.
O hudbu a spev sa v tomto roku postarala cimbalová hudba Váh z Púchova za podpory širokého 
publika z návštevníkov akcie, ktorých tento rok prišlo pomerne veľa, odhadom okolo 300 napriek 
zo začiatku nepríjemnému studenému vetru, ktorý sa však večer ukľudnil a počasie bolo potom 
na pálenie vatry celkom fajn. Verím, že sme získali ďalšiu fotku do krásneho ladeckého kalendára 
na rok 2026, ďalšie fotky do kroniky, posilnili staré a získali ďalšie priateľstvá a spomienky.
Takže opäť vydarená akcia. Chcem sa všetkým, ktorí sa podieľali na príprave, ako aj účastníkom 
poďakovať. Keby som tak chcel urobiť všetkým menovite, zoznam by bol dlhý a riziko, že na 
niekoho v danej chvíli zabudnem veľké. Preto s výnimkou už spomínaného Štefana Kumana, 
Mariana Markuša a najstaršieho žijúceho pamätníka pálenia Ďura v Horných Ladcoch, nášho 
krstného otca akcie pána Janka Vedeja nechcem uvádzať menovite nikoho a chcem poďakovať 
zároveň všetkým. Verím, že najväčšou vďakou je radosť v duši z vydarenej akcie a tešenie sa na 
ďalší rok.
                                                                                                                                                               Jozef Mikušinec

Tradícia jarného upratovania dobrovoľníkmi v Ladcoch trvá už niekoľko rokov. 
Posledné tri roky sa obec Ladce v spolupráci s poľovníckou organizáciou Bukovina 
Ladce, ladeckými rybármi, turistami, seniormi a dobrovoľníkmi zapojili 
do VII.ročníka projektu čistý revír = čistá príroda, ktorý vyhlasuje komisia pre 
poľovníctvo a životné prostredie SPK spolu s redakciou Televízie Halali. Počas 6 
rokov organizácie tohto podujatia sa na Slovensku v rámci tejto aktivity vyzbieralo 
1 635 ton odpadu z prírody. Dnes 29.03.2025 sme sa v Ladcoch opäť aj my zapojili 
do tohto zmysluplného projektu.
V sobotu ráno o 9.00 hod. sa skupina približne 80 ľudí stretla na dohodnutom 
mieste za domom kultúry, aby mohli začať čistiť lokality, kde sa nachádza najviac 
odpadu. Každým rokom tieto lokality dopĺňame o nové. Dnes sa veľa poľovníkov 
rozhodlo vyčistiť staré posedy a krmelce, kde bolo veľa gumových pásov, 
pneumatík a rôzneho odpadu. Ostatné skupiny čistili lokality, na ktoré chodíme 
pravidelne.
Približne po 4 hodinách sme mohli skonštatovať, že sme z ladeckej prírody 
vyzbierali 4 380 kg rôzneho odpadu. Boli to hlavne plasty, sklo, pneumatiky ale aj 
rôzny iný materiál. Všetko sme odvážili a uložili na zbernom dvore v Ladcoch. Odpad 
bol následne vyseparovaný a pripravený na ďalšie spracovanie.
Ako odmena po náročnej práci bolo pripravené čapované pivo, kofola, teplý čaj a 
veľmi chutný poľovnícky guláš, ktorý pripravili poľovníci v spolupráci s Obecným 
úradom v Ladcoch. A pre najmenších nechýbala aj nejaká tá sladká odmena. 
Veľké poďakovanie patrí všetkým, ktorí organizačne zabezpečili celé 
podujatie, ale aj Vám, ktorí ste prišli pomôcť a podporiť dobrú vec.
                            Text: Dominik Koštialik, Foto: Vladimír Zápalka, Ing. Katarína Kalusová

Pálenie Ďura - tradícia ktorá sa drží.

Čistý revír = čistá príroda = čisté Ladce
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V obci Ladce pribudol významný projekt, ktorý posúva náš región smerom k modernejšiemu a udržateľnejšiemu spôsobu výroby energie. V marci tohto roka bola úspešne spustená 
do prevádzky solárna fotovoltická elektráreň (FVE) s výkonom 1 MW, ktorá sa nachádza v tesnej blízkosti závodu Považskej cementárne.
Táto elektráreň pozostáva z troch samostatných sekcií osadených bifaciálnymi (obojstrannými) solárnymi panelmi, ktoré sú navrhnuté tak, aby zachytávali slnečné žiarenie z oboch strán. 
Panely typu 700W sú namontované na ľahkých hliníkových konštrukciách s orientáciou na juh a sklonom 30 stupňov. Výnimočnosť riešenia spočíva aj v použití bieleho kameniva ako 
povrchovej úpravy terénu – vďaka tomu sa svetlo odráža späť na spodnú stranu panelov a zvyšuje ich účinnosť.
FVE je vybavená modernými technológiami – striedačmi Huawei a monitorovacími systémami Honeybee, ktoré zabezpečujú efektívne sledovanie výkonu jednotlivých panelov a ich 
bezpečnosť.  Hlavná kabeláž je vedená pod panelmi, pričom každá sekcia má samostatný prístup k elektrickým "stringom".
Cieľom projektu je znížiť spotrebu a CO₂.
Primárnym cieľom projektu je zníženie energetickej náročnosti cementárenskej výroby a zároveň postupné znižovanie emisií CO₂. Aj keď elektráreň zatiaľ pokrýva približne 1 % mesačnej 
spotreby cementárne (za marec 2025 vyrobila 105 360 kWh), ide o dôležitý krok smerom k ekologickejšej výrobe.
Financovanie a realizácia
Celkové rozpočtové náklady projektu boli stanovené na 1,2 milióna Eur. Vďaka úspešnej žiadosti o podporu z Plánu obnovy a odolnosti SR, Ministerstvo hospodárstva SR uznalo 
oprávnené náklady vo výške 695 700 Eur, z čoho 35 % (t. j. 243 495 €) bolo poskytnutých ako nenávratný finančný príspevok.
Po administratívnych a verejných obstarávaniach, ktoré prebehli v roku 2024, bola výstavba FVE úspešne spustená a ukončená funkčnými skúškami v marci 2025. Táto investícia 
predstavuje významný posun nielen pre cementáreň, ale aj pre celú obec Ladce, ktorá sa tak stáva príkladom zodpovedného prístupu k energetike a životnému prostrediu.

Slnko pre Ladce. 
Nová fotovoltická elektráreň už vyrába energiu.



Inzercia
LZ  02/2025      str. 9

CEMENTÁR

Inzercia
LZ  02 / 2025     str. 8



Dopoludnie s kolobežkami v materskej škole

Naprogramuj si svoju včielku

Výstava výtvarníka Miroslava Gregora Príbehy v obrazoch

Na Slovensku existuje niekoľko typov súťaží na kolobežkách. 
Niektoré sú zamerané na rýchlosť a pretekanie, iné na triky a 
freestyle.
No v našej materskej škole sme ich využili v rôznych 
pohybových hrách a aktivitách. Kolobežky priniesli našim 
deťom veľa radosti a prispeli k ich zdravému vývoju. Zároveň je 
to skvelý spôsob, ako sa hýbať na čerstvom vzduchu a pomáha 
im vybíjať energiu a zamilovať si aktívny životný štýl.
                                                                                         Alena Hudáková

Programovanie včielky Bee-Bot je skvelý spôsob, ako sa deti 
môžu hravou formou zoznámiť so základmi programovania 
a algoritmického myslenia. Je to jednoduché a intuitívne, 
takže sa do toho rýchlo dostanú. A tak to bolo aj v triedach u 
predškolákov.
Hra s Bee-Botom bola pre naše deti  nielen zábavná, ale aj 
rozvíjala dôležité zručnosti ako logické myslenie, riešenie 
problémov, priestorovú orientáciu a sekvenčné myslenie.
                                                                                     Karin Štefúnová

V posledný februárový deň sa v historických priestoroch kaštieľa MaHola Ladce uskutočnila vernisáž výstavy výtvarníka Miroslava Gregora.
Na vernisáži pod názvom Príbehy v obrazoch najskôr všetkých účastníkov privítala Silvia Da Col Heisar, ktorá pred niekoľkými rokmi kúpila kaštieľ v havarijnom stave a s prispením zahraničných grantov 
zabezpečuje jeho postupnú obnovu. Nasledoval krásny príhovor kurátorky výstavy Alenky Teicherovej, ktorá vyzdvihla jedinečnosť autora. Ako povedala, jeho úžasné olejomaľby majú svoj vlastný fascinujúci 
príbeh. Jeden z nich vznikol po tom, ako si utieral štetec do handričky a objavilo sa mu na nej niečo, čo pripomínalo rybu. Výtvarník následne využil tento námet a namaľoval obraz, ako dvoch ľudí naháňa ryba.
Toto umelecké dielo síce nie je súčasťou výstavy v kaštieli, ale jeho ďalšie vystavené obrazy sú ozajstnými skvostami. Napríklad aj ten s názvom Tak už sa nehnevaj. Autor v ňom zachytil zľaknutý výraz muža, 
ktorý vie, že niečo vyviedol, ale mrzí ho to, lebo si svoju ženu váži. Muž s výčitkami hľadí na urazenú a riadne nahnevanú ženu, ktorú znázorňuje orlica.
Vydareným dielom je tiež obraz s názvom Minerva, na ktorom je zachytená múdrosť ženy. Vedľa je dielo s bohyňou mágie a čarodejníctva. Táto bohyňa máva pri sebe dvoch čiernych psov, ale autor si to 
prispôsobil, lebo viac sa mu tam hodila čierna mačka, tak ju tam namaľoval. Pastvou pre oči je aj dielo s Pontiusom Pilátom a Ježišom Kristom, ako aj všetky ostatné obrazy.
Mirka Gregora, ktorý žije a tvorí v Trenčianskej Teplej, okrem iného charakterizuje láska k slobode, cit pre moment a otvorenosť. Rád kreslí odmalička. Ako malý obdivoval Rubensa. Najprv začal maľovať 
temperkami a na olejky presedlal vďaka svojej manželke Janke, ktorá mu raz, možno omylom, kúpila prvé olejové farby. Jeho hnacím motorom a anjelom strážnym je práve manželka. Rodina je pre neho 
veľkou oporou. Bola to pekná vernisáž, celá sa niesla v príjemnej atomosfére. O hudobný zážitok sa postarali žiačky ZUŠ v Ilave so svojou učiteľkou.
                                                                                                                                                                                                                                                                                        Text: Ľubomír Chochula, Foto: Ing. Katarína Kalusová, Ala Teicherová
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Na základnej škole súťaže aj mesiac knihy
Super Florbal Pohár chlapcov
     Dňa 13. marca chlapci – florbalisti reprezentovali našu školu v 
okresnom predkole florbalu. Svoje sily si zmerali s ďalšími štyrmi 
školami (ZŠ s MŠ Košeca, ZŠ Ilava, SŠ sv. J. Bosca Nová Dubnica, ZŠ J. 
Kráľa Nová Dubnica) v telocvični CVČ Dubnica nad Váhom. Po 
odohratých zápasoch a napínavých chvíľach si napokon vybojovali 
3. miesto. Družstvo tvorili: J. Didek (9. r.), ôsmaci: M. Drozd, M. 
Chovanec, A. Daniš, R. Števánka, K. Gajdoš, J. Jakubík, M. Moško a 
A. Belobrad (7. r.). Ďakujeme za reprezentáciu.
                                       Mgr. Bronislava Majtánová

Chemická olympiáda
     Okresné kolo chemickej olympiády sa opäť konalo na našej škole 
13.3.2025. Krásne druhé miesto získala žiačka 9. ročníka Sára 
Murková. Sára postupuje do krajského kola. 
Blahoželáme a ďakujeme za reprezentáciu školy. Držíme palce.
                                                   Ing. Lenka Dideková

KARNEVAL
     V piatok dňa 28. 02. 2025 sa konal na základnej škole 1. stupňa 
karneval. Všetky deti našej školy si pripravili zaujímavé masky, 
napr. policajti, kvietky, čajové vrecko, zvieratká, Elza, piráti, 
SuperMário a pod.. Deti si spoločne zatancovali na rôzne žánre 

piesní, zasúťažili si a každý zúčastnený žiak obdržal sladkú 
odmenu, nielen za súťaže, ale aj za pripravené masky. Karneval si 
užili plnými dúškami. Ďakujeme aj rodičom, ktorí pomohli svojim 
deťom pripraviť nápadité

a zaujímavé masky. Veríme, že tie deti, pre ktorých to bol ich 
posledný karneval na 1. stupni si ho poriadne užili a budú naň s 
úsmevom na tvári spomínať!
                                                Mgr. Kristína  Šulíková

 MAREC MESIAC KNIHY
Návšteva kníhkupectva Kornélia a Mestského múzea v Ilave.
    Milujete vôňu nových kníh a každá návšteva kníhkupectva je pre 
vás pohladením pre dušu? Takýmto príjemným pohladením pre 
žiakov 2. – 4. ročníka bola návšteva kníhkupectva Kornélia v Ilave, 
ktorú nám sprostredkovala pani Wiedermann. Deti sa dozvedeli, že 

kníhkupectvo nie je len o predaji kníh, ale o atmosfére, ktorú tu 
môžu zažiť, môžu si knihu pozrieť, ovoňať, či začítať sa do nej. 
Okrem iného bol pre všetky deti pripravený kvíz a všetky deti získali 
dvojeurový kupón na zľavu knihy zakúpenej v kníhkupectve.
Deti navštívili aj Mestské múzeum v Ilave, ktoré deťom poskytlo 
základné informácie o meste Ilava, jeho vzniku, histórii, 
remeslách, pivovare.... Veľmi zaujímavou bola expozícia o ilavskej 
väznici.
                                              Mgr. Daniela Koňuchová

Marec mesiac knihy po anglicky
     Marec už tradične patrí knihám a čítaniu! Tento mesiac je skvelou 
príležitosťou pripomenúť si, akú dôležitú úlohu majú knihy v 
našom živote. Čítanie nielen rozvíja našu fantáziu a slovnú zásobu, 
ale nás aj vzdeláva a otvára nám nové svety.
Žiaci 4.A a 4.B sa v marci venovali knihám aj na hodinách 
anglického jazyka. Vytvorili krásne projekty o ich obľúbenej 
knižnej postave. 

MAREC MESIAC KNIHY -
 Rozprávková noc
      Marec je veľmi pekný mesiac v roku. Prečo? Je to mesiac, ktorý 
oslavuje jar, knihy, ženy, vodu, učiteľov. Tento mesiac si však 
spájame hlavne s knihami. Knihy sú bránou do sveta poznania. 
Mnohí z nás ich nepochybne majú odložené nielen v poličke, ale aj 

v srdiečku.
A tak aj tento rok medzi poličky kníh obecnej knižnice zavítalo 20 
šikovných čitateľov 2. – 4. ročníka našej základnej školy. Obecný 
úrad v spolupráci so základnou školou zorganizoval prespávačku 
pod názvom Rozprávková noc naplnenú rôznymi tvorivými a 

zábavnými aktivitami. Okrem žiakov ZŠ aj tento rok sa akcie 
zúčastnilo aj päť gymnazistov z Dubnice nad Váhom, ktorí boli 
skvelými pomocníkmi pri organizovaní hier, ale aj aktívnou 
súčasťou tejto výnimočnej akcie.
Všetci zúčastnení sme očkom nazreli a uškom sa započúvali do 
obľúbenej knihy našich malých čitateľov, ktorí plnili jednotlivé 
úlohy v tímoch. Tu sú ich názvy tímov: Čučoriedky, Čítajúce hviezdy, 
Kvetinky, Zemáky a Velkáči. Deti prežili noc popretkávanú rôznymi 
aktivitami - v tímoch skladali báseň, riešili tajničku, hrali 
pantomímu, hľadali poklad, dramatizovali rozprávku, zažili aj 
úsmevnú aktivitu s héliovým balónikom, skladali z písmen 
slovíčka,  zahrali  sa na moderátorov,  v ybláznil i  sa na 
diskotéke....Aktivít bolo veru neúrekom a nakoniec prišiel 
zaslúžený spánok v tichu rozprávkových postáv a príbehov, ktoré 
odpočívali spolu s deťmi v zákutiach obecnej knižnice.
Obecný úrad zabezpečil pre deti večeru, raňajky i pitný režim, 
sladké odmeny, diplomy. Ďakujeme. Veľké ďakujem patrí aj mojim 
dlhoročným kolegyniam p. Rudke Rieckej a Irenke Gajdošíkovej, 
bez ktorých by táto výnimočná akcia nemala zmysel.
Na knihy by sme nemali zabúdať. Knihy by určite mali mať v našom 
živote svoje miesto a nemali by sa z neho vytrácať. Hoci je dnešná 
doba hektická a ľudia si informácie rýchlejšie vyhľadajú na 
internete, dobrú knihu nič nenahradí. Prenáša nás do sveta 
fantázie, rozprávok a dobrodružstiev. Kniha vzdeláva, zlepšuje 
pamäť, zvyšuje slovnú zásobu.
                                                                             Mgr. Daniela Koňuchová

 MAREC MESIAC KNIHY
Divadielka pri príležitosti Marec mesiac knihy.
     Poslednou akciou v rámci mesiaca knihy boli divadielka, ktoré si 
nacvičili žiaci prvého stupňa. Prváčikovia predviedli krátke etudy z 
rozprávok, žiaci z 2. A , vlastne kozliatka potrestali nenásytného 
vlka, druháci – béčkari s Mačkami vo vreci nám ukázali, aké 
dôležité sú dobré ľudské vlastnosti. Do tretiackej čítanky nás 
zaviedli tretiaci a predviedli, aké krásne príbehy sa v nej 
nachádzajú. Snehulienku a sedem trpaslíkov sme si pozreli v 
podaní žiakov zo 4. A. V poslednom predstavení nás štvrtáci – 
béčkari zaujali divadielkom pod názvom Domček, domček, kto v 
tebe býva?
Deti deťom a všetkým, ktorí sa pozerali, rozdávali radosť a smiech, 
ale aj umelecký zážitok. Pomocou hrania rolí rozvíjali svoju 
predstavivosť, tvorivosť a formovali zdravé sebavedomie a 
schopnosť spolupracovať v tíme. Ďakujeme.
                                                                                Mgr. Daniela Koňuchová

No Backpack Day
     V piatkové ráno (04. 04.2025) sa pravdepodobne nejeden 
okoloidúci začudoval, keď videl, ako si naši žiaci cestou do školy 

niesli svoje učebné pomôcky v rôznych zvláštnych predmetoch. 
Žiaci boli naozaj originálni a kreatívni. Učebnice si priniesli v 
škatuliach, kufroch, na fúriku či v kočiaroch pre bábiky. Využili i 
klietky pre zvieratká, akváriá, odpadkové koše na smeti, detské 
kolísky, chlebníky, svietniky, prútené košíky, lopaty, prepravky na 
fľaše, odpadkové vrecia, obaly na hudobné nástroje, vedrá i 
obliečky.
Áno, znie to bláznivo, no malo to hlbší význam. V tento deň, ktorý 
sa na celom svete označuje ako “NO BACKPACK DAY”, sme si 
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zábavnou formou chceli pripomenúť, že nie každý žiak na našej 
planéte má prístup k vzdelaniu. V rôznych kútoch sveta pre 
školopovinné deti nie je samozrejmosťou vlastniť krásnu školskú 
tašku a mať v nej každé ráno pripravené učebnice, zošity, štýlový 
peračník a “cool“ prezuvky. Mnohé deti musia každodenne kráčať 
dlhé hodiny pešo do školy a svoje skromné učebné pomôcky si nesú 
so sebou len tak v rukách.
Tak si pozrime, akí kreatívni boli naši žiaci a ich rodičia, ktorí určite 
boli v mnohých prípadoch dobrými pomocníkmi pri vymýšľaní 
originálnych školských tašiek. Všetkým ďakujeme.
                                                                           Mgr. Dominika Mikušková

Deň narcisov
     Ako každý rok, tak aj tento, dňa 10. apríla,  sa naša škola opäť 
zapojila k organizácii celoslovenskej zbierky Ligy proti rakovine 
Žltý narcis. Naše žiačky – dobrovoľníčky  Martina Fusková, Sofia 
Chaláňová, Tamara Kušíková a Soňa Zahradníková z IX. ročníka  
vyzberali v škole a v obci 762 €. Všetkým, ktorí prispeli ďakujeme.
                                                                                      Mgr. Tomáš Struňák  

Divadelné predstavenie TRAFENÁ HUS
     Premýšľali ste niekedy, ako sa asi cíti hus? O čom premýšľa, 
sníva? Tá naša je samá kosť a koža, nemá priateľov a navyše je ešte 
aj nešťastná. Áno, je v depresii. A tak sa jedného dňa rozhodne, že 
najlepšie bude, keď skončí svoj nezmyselný husací život a nechá sa 
zožrať. Nebude to však také jednoduché...
Zaujímavý príbeh Trafenej husi si žiaci 1. stupňa boli 15. 4. 2025 
boli pozrieť v Bábkovom divadle Žilina. Tento výnimočný kultúrny 
zážitok vyvolal v nás množstvo pozitívnych a úsmevných emócií a 
zároveň nám poskytol aj priestor na hľadanie zmyslu života, či 
šťastia.
                                                                               Mgr. Daniela Koňuchová

Matematický klokan
Najväčšia medzinárodná matematická súťaž pre žiakov 
základných a stredných škôl
     Dňa 25. marca sa konala celoslovenská matematická súťaž 
Matematický klokan. Z našej školy sa súťaže zúčastnilo 56 žiakov.
 

BENJAMÍN 7
V tejto kategórii súťažilo 2592 súťažiacich papierovo a 602 
súťažiacich online. Z našej školy sa do súťaže zapojili 3 žiaci, ktorí 
hoci priemernými výsledkami, ale tiež reprezentovali našu školu. 
Ďakujem všetkým zúčastneným žiakom za reprezentáciu našej 
školy a veľké ďakujem patrí aj rodičom, ktorí pomáhajú rozvíjať 
pozitívne postoje svojich detí ku škole i k učeniu.
                                                                               Mgr. Daniela Koňuchová

Okresné kolo Biologickej olympiády
     Dňa 24.4. 2025 sa uskutočnilo okresné kolo Biologickej 
olympiády v kategórií D. Našu školu reprezentovali žiačky Lýdia 
Stopková 7r. a Alexandra Fišerová 6A. Lydka sa umiestnila na 2. 
mieste a Saška na 9. mieste. Obom úspešným riešiteľkám 
ďakujeme za úspešnú reprezentáciu našej školy a prajeme veľa 
ďalších úspechov v štúdiu.
                                                                                      Mgr. Tomáš Struňák

Hviezdoslavov Kubín
  V tomto školskom roku sa Hviezdoslavov Kubín uskutočnil 4. 
februára 2025. Účastníčky predviedli takmer vyrovnané 
recitátorské prednesy, nadobudnuté vedomosti obohatené o 
umelecký rast potešili nejedného poslucháča.  Porota, zložená z 
pedagógov SJL, to nemala vôbec jednoduché a rozhodla 
nasledovne:
V II. kategórii (5. - 6.ročník):
prednes poézie

1.miesto – Kristínka Varčeková (6.B) s postupom
2.miesto –  Alexis Sarah Letková
3.miesto – Ninka Letková, Nikolka Beňáková 
prednes prózy:
1.miesto -       -----
2.miesto –  Saška Fišerová
3. miesto –  Zuzka Štefancová
V III. kategórii (7. – 9. ročník):
prednes poézie
1.miesto – Alžbetka Smrčková (7.r.) s postupom
2. miesto – Lýdia Stopková
3. miesto – Rebeka Tária Čuríková
prednes prózy:
1.miesto – Natália Štubňová (9.r.) s postupom
2. miesto –      ----
3. miesto –      ----
  Postupujúcim recitátorkám blahoželáme a držíme palce, 
ostatným zúčastneným patrí srdečné poďakovanie.
  Ostatní účastníci: Tamarka Juríková, Melánka Chaláňová, Nataška 
Mrážiková,   bez umiestenenia.
                                                                                      Mgr. Jana Štrbíková

Divadelné umenie 
súčasťou našich životov
     Bez divadla prídu deti nielen o úžasný umelecký zážitok, ale 
prichádzajú o šancu zažiť nekonečné množstvo príležitostí na 
vzdelávanie. Divadelné predstavenia podporujú kreativitu, 
kultúru, komunikáciu, trpezlivosť, morálku a predstavivosť detí.
   Všetky neuróny mozgu sa aktivujú predovšetkým vtedy, ak je v 
rovnováhe pravá a ľavá hemisféra. Rozvoj ľavej strany sa 
posilňujeme u detí, keď ich vedieme k analytickému a logickému 
mysleniu, viac k uvažovaniu, vede, matematike. Na rozvoj pravej 
hemisféry je dôležitá tvorivosť, predstavivosť, umenie, hudba. Na 
to, aby sa dosiahol maximálny potenciál, ktorý má ľudský mozog, 
je však dôležité, aby obe hemisféry boli dostatočne vyvinuté. 
Divadlo má svoje čaro, ktoré priťahuje nielen dospelých, ale aj 
mladých nadšencov.
   V tomto školskom roku sme stihli absolvovať hneď niekoľko 
divadelných predstavení.
   V Mestskom divadle Trenčín sme vzhliadli 2 predstavenia. Dňa 
11.10. 2024 sa žiaci 5. – 6. ročníka streli s vedcom, fotografom, 
i l u z i o n i s t o m , 
cestovateľom, letcom, 
v o j a k o m ,  a l e  n a j m ä 
n e p r e k o n a t e ľ n ý m 
diplomatom, vizionárom 
a  v y b e r a n ý m 
spoločníkom, ktorého 
ženy milovali  a muži 
o b d i v o v a l i .  S v o j m u 
n á r o d u  p r i n i e s o l 
vytúženú slobodu, no 
j e h o  š ť a s t i e  z o s t a l o 
nenaplnené. Výpravná 
scénografia, historicky 
verné kostýmy, pôvodná 
h u d b a ,  m n o ž s t v o 
s k v e l ý c h  h e r e c k ý c h 
výkonov – to všetko nás 
čakalo v príbehu jedného 
z najväčších Slovákov, 
generála M.R. Štefánika.
    O 2 týždne neskôr, dňa 
24.10. 2024  žiaci 7. – 9. 
ročníka zažili príbeh plný napätia, túžby po moci a humoru, no 
najmä lásky, ktorá „je silnejšia ako skala“.
Pôvodný muzikál Studňa lásky podľa najkrajšej slovenskej povesti 
rozpráva príbeh lásky tureckého kupca Omara a jeho milej Fatimy, 

ktorú na Trenčianskom hrade väznil gróf Zápoľský. 
     19. februára 2025 smerovali naše kroky do Slovenského 
národného divadla v BA, tentokrát žiaci 4. – 5. ročníka uzreli 
divadelné predstavenie Nebojsa v podaní Moniky Hilmerovej, 
Richarda Autnera, Jany Kovalčíkovej, Ivana Vojteka a ďalších. 
Majster detskej literatúry Ľubomír Feldek vytvoril skvelý 
dramatický kolotoč, v ktorom sa rozhýbali motívy viacerých 
známych príbehov do vtipnej a dynamickej rozprávky. Pod 
zasneženými končiarmi Tatier sme sa stretli s Cisárom a jeho 
novými šatami, za ktoré ho neminie oprávnený výsmech ľudu, no 
tiež s princeznou na hrášku či so zákernou a prefíkanou Strigou 
macochou. Nebojsa, ktorý sa vyberie do sveta zistiť, čo je to strach, 
napokon zahorí láskou k Maruške. Na tejto dobrodružnej ceste ho 
bude sprevádzať 12 mesiačikov, ktorí zďaleka nie sú takí priateľskí 
ako sa a prvý pohľad môže zdať.
     Našu divadelnú púť sme ukončili dňa 11. marca predstavením 
Rysavá jalovica v podaní Divadla na Predmestí v DK Ladce. Táto 
humorná poviedka Martina Kukučína preniesla žiakov II. stupňa i 
študentov OUI Ladce na slovenský vidiek koncom 19. storočia, kde 
sme sa stretli s dobrosrdečným, no tvrdohlavým gazdom Adamom 
Krtom a jeho susedom Adamom Trnkom. Krtova cesta na jarmok 
po jalovicu sa však rýchlo zvrtne na sériu nečakaných a komických 
situácií.
      Niekoľko divadelných predstavení, rôzne lokácie, odlišné 
herecké výkony a obsadenia, všetky určitým spôsobom formujúce 
a obohacujúce. Ďakujeme!
                                                                                         Mgr. Jana Štrbíková

Street basketbal 
chlapcov a dievčat
Druhý aprílový týždeň sa naši chlapci ( Matej Chovanec, Peter 
Lupták, Matúš Moško – 8. ročník a Jakub Didek – 9. ročník) a naše 
dievčatá (Johanka Drozdová – 7. ročník, Rebeca Čuríková, Kiara 
Lacková – 8. ročník a Sofia Chaláňová – 9. ročník) zúčastnili 
okresného kola 3x3 basketbalu (tzv. street basketbal) v Dubnici 
nad Váhom. Chlapci sa neumiestnili medzi 7 školami a dievčatá 
skončili na 4. mieste. Všetkým ďakujeme za reprezentáciu školy.
                                                                          Mgr. Bronislava Majtánová

McDonald´s cup
Aj naši malí futbalisti sa pričinili o reprezentáciu našej školy. Dňa 
16. apríla si svoje sily zmerali s ďalšími 11 družstvami na mestskom 

štadióne v Dubnici nad Váhom. I keď sa neumiestnili na prvých 
miestach, tak naši tretiaci a štvrtáci nás nesklamali. Ďakujem 
nielen našim futbalistom a futbalistkám, ale  aj trénerom pánovi 
Belobradovi M. a Mrážikovi S. .  
                                                                          Mgr. Bronislava Majtánová

Na základnej škole súťaže aj mesiac knihy
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Správa o výchovno-vyučovacích 
výsledkoch - rodičovské združenie

3.štvrťrok školského roka 2024/2025
K 15.9.2024 - na začiatku školského roka - sme evidovali 
82 žiakov, z toho 30 dievčat a 52 chlapcov. K dnešnému 
dňu /16.04.25/ evidujeme 77 žiakov, z toho 28 dievčat a 
49 chlapcov /v 1.roč.-24, v 2.roč-29 a v 3.roč.-24 žiakov/. 
V priebehu školského roka 3 žiaci odišli zo školy na 
vlastnú žiadosť a dvaja boli vylúčení. 
Pedagogická rada, ktorá zasadala 14.4.2025,okrem 
iného, skonštatovala že:
- 12 zákonných zástupcov bude upozornených na 
neprospech,
- ôsmi dostanú upomienku za porušovanie školského 
poriadku (neospravedlnená absencia, nevhodné a 
vulgárne správanie, ...),
-  dvaja žiaci sú dlhodobo práceneschopní
Pripravujeme:
-  5.5.2025 – prijímacie konanie;
-  5.5.2025 – kurz pohybových aktivít pre žiakov prvých a 
druhých ročníkov;
-  5.5.2025 – kurz na ochranu života a zdravia pre žiakov 
tretích ročníkov;
-  2. a 9.5.2025 – riaditeľské voľno;
- 13.-15.5.2025 sa zúčastníme celoslovenských 
šporotvých hier dievčat v Michalovciach.

OUI 
Ladce

-  21.-22.5.2025 súťaž zručnosti v učebnom odbore 
murár, ktorá sa uskutoční v Námestove. 
- 9.6.2025 - klasifikačná porada pre tretie ročníky;
- 11.-13.6.2025 – voľno pred skúškami pre tretie ročníky;
- 16.-17.6.2025 – praktické záverečné skúšky;
- 18.6.2025 – ústne záverečné skúšky, odovzdávanie 
výučných listov;
- 18.6.2025 – účelové cvičenie – ochrana človeka a 
prírody pre prvé a druhé ročníky;
- 23.6.2025 - klasifikačná porada pre prvé a druhé 
ročníky;
- od 30.6.2025-31.8.2025  – letné prázdniny.
Na záverečné skúšky sa pripravuje 24 žiakov zo štyroch 
učebných odborov (murári - 3, stavební zámočníci – 7, 
záhradníci - 7 a kuchári - 7).

Udialo sa:
25.2.-28.2.2025 vykonala štátna školská inšpekcia na 
našom učilišti tematickú inšpekciu.
11.3.2025 – žiaci navštívili divadelné predstavenie 
Rysavá jalovica v Dome kultúry Ladce v prevedení 
divadelného súboru Divadlo na Predmestí.
20. marca 2025 sa uskutočnila medzinárodná súťaž 
špeciálnych škôl v jarnom aranžovaní „Zámecké vázání“  v 
partnerskej škole v Kelči, v Českej republike. Pod 
odborným vedením Rudolfíny Rieckej a Moniky 
Adamičkovej získala naša žiačka, Aneta Zábojníková, 
ocenenie poroty za najoriginálnejší nápad aranžmánu 
prízdoba záhradnej hadice.
28.3.2025 - sme si slávnostným obedom pripomenuli 
Deň učiteľov.
22.4.2025 – realizovalo sa aktualizačné vzdelávanie pre 

pedagogických zamestnancov.
23.4.2025 – prednáška pre tretie ročníky z úradu práce a 
sociálnych vecí a rodiny Trenčín 
            na tému – „Čo mám robiť po ukončení školy“.
25.4.2025 – odborná exkurzia zamestnancov na výstavu 
Flora Olomouc. 

Erasmus+ - 
Začali sme s realizáciou projektu Erasmus+ - „príležitosť 
pre zdravotne znevýhodnených“. Po prípravnej návšteve 
26.-28.2.2025 sme, v partnerskom zariadení v Liberci,  v 
týždni od 6.4. do 12.4. absolvovali pracovný týždeň so 
skupinou piatich záhradníkov. Cieľom projektu je 
predovšetkým získanie pracovných a sociálnych 
zručností a skúseností v cudzojazyčnom prostredí. Do 
projektu budú ešte zapojení stavební zámočníci, stolári a 
murári.

V tejto súvislosti sme vo februári opäť podali žiadosť o 
grant z európskeho projektu Erasmus plus na tému 
„Rozvíjaním sociálnych a pracovných zručností k 
úspešnej inklúzii“  preto, aby sme do získavania týchto 
zručností zapojili čo najviac žiakov. 
Ovocie pre školy – projekt Európskych fondov. 
Od 1.9.2025 sme sa dohodli s firmou Plantex, Veselé pri 
Piešťanoch na dodávke ovocia a ovocných výrobkov 
(šťavy, sušené ovocie, ...) zo slovenskej produkcie pre 
žiakov. Distribúcia ovocia a výrobkov sa bude realizovať 
2x mesačne.                                                                   
                                                           Mgr. Miroslav Sňahničan       

Aj najmenší stavali máje
„Stavanie mája" je krásna a starobylá tradícia, ktorá sa na Slovensku dodržiava dodnes.
V Ladcoch, v našej Materskej škole, kde sa nachádzame, to určite nebude výnimkou. Deti sa na tento deň vopred pripravovali. Naučili sa a predviedli slovenské ľudové piesne a 
tančeky. Stuhy sa dievčatám podarilo priviazať a chlapci predviedli svoju silu pri dvíhaní mája za pomoci pána starostu.
Deťom sa akcia veľmi páčila a nás teší, že sme prispeli k tomu, aby sa zachovalo čo najviac tradícii našich predkov.                                                                                         Alena Hudáková
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Naši mladí športovci: 
Dôkaz, že sny sa plnia vďaka odhodlaniu a tvrdej práci
V dnešnej dobe, keď lákadlá pohodlia a obrazoviek číhajú na každom 
kroku, je radosťou vidieť mladých ľudí, ktorí namiesto vyhovárania 
siahnu po výstroji, obujú tenisky či nasadia prilbu a s odhodlaním sa 
vydajú za svojím športovým snom. Práve takíto mladí športovci pôsobia 
medzi nami — sú to naši susedia, spolužiaci, kamaráti. 
A čo je najdôležitejšie – sú to vzory, ktoré ukazujú, že keď sa chce, všetko je 
možné.
Jednou z takýchto inšpiratívnych športovkýň je Nina Malovcová, hokejistka z HK 
Dubnica nad Váhom. Spolu so svojím tímom HK Spartak Dubnica sa 30. marca 
zúčastnila turnaja Zlaté hry 2024/25 v Zlatých Moravciach, kde si v kategórii 1HT 
zmerali sily s rovesníkmi z viacerých klubov. Výsledok? Jednoznačný – prvé miesto. 
Ninin tím nenašiel premožiteľa a domov si odniesli zlato. Nina tak dokazuje, že aj 
dievča na ľade môže byť rovnako rýchle, silné a odhodlané ako ktorý-
koľvek chlapec.
Ďalším dôkazom vytrvalosti a talentu je Hanka Kováčová z Tunežíc. Cyklistika je 
pre ňu láskou už od štyroch rokov. Už v piatich sa zúčastnila Detskej Sagan Tour a 
odvtedy neprestáva prekvapovať. V OSA súťaži pravidelne stála na stupňoch 
víťazov, a dnes, ako členka CK Epic Dohňany, bojuje v kategórii mladších žiačok. Na 
Slovenskom pohári v Trnave skončila druhá, o čosi neskôr tretia v súťaži 
jednotlivcov. Držíme jej palce, aby sa jej aj naďalej darilo, dosiahla čo najlepšie 
výsledky a aby sa jej počas sezóny vyhýbali nepríjemné pády.
Súrodenecká dvojica Samo a Melánia Královci si na tento rok naplánovala behy 
po celom Slovensku. Behajú spoločne a motivujú jeden druhého k lepším 
výkonom. V pláne majú populárnu sériu Behaj lesmi, Beh na Kľak, Strečiansku 
mašľu či charitatívny beh „12 hodín pod Vršatcom“. Ich cieľ? Urobiť maximum pre 
svoje zdravie a zároveň pomôcť druhým. Krásny príklad toho, že šport môže mať 
nielen súťažný, ale aj ľudský rozmer.
Nie menej inšpiratívna je Katarína Koyšová, ktorá sa do bežeckej sezóny púšťa s 
obdivuhodnou energiou. V lete Behaj lesmi, potom Spartan Race, v auguste Rajecký 
polmaratón, v októbri Beh Súľovskými skalami a v novembri Bathory cross. Katka 
ukazuje, že keď niečo miluješ, ani plný kalendár nie je prekážkou.

Ľudová hudba na Slovensku je súčasťou kultúrneho dedičstva nášho národa. Pre to aj v našej 
obci, v Ladcoch každoročne organizujeme stretnutie heligonkárov a interpretov ľudovej hudby.
Podujatie Ladecká notečka sa v Ladcoch organizuje už po šiestykrát. Počas rokov kedy sa 
Notečka organizovala malo podujatie rôzne formy. Prvý ročník sa konal vonku pred domom 
kultúry ako samostatné podujatie, nasledujúce ročníky sa konali ako súčasť súťaže vo varení 
gulášu o Ladecký kotlík, kde počas súťaže prebiehalo aj stretnutie heligonkárov. Tento rok sme 
sa rozhodli pre zmenu v organizácií a podujatie sme v spolupráci s OZ Morava krásna zem  
zorganizovali v skoršom termíne, v polovici apríla. Z exteriéru sme sa presunuli do priestorov 
domu kultúry v Ladcoch. Program sme rozdelili do troch častí. V prvej časti vystúpili 
zaregistrovaní heligonkári. Program pokračoval hlavným programom, kde svoje vystúpenie 
predviedli známe hudobné zoskupenia. Najväčším lákadlom pre fanúšikov boli Moštenskí 
pajtáši, sestry Bacmaňákové, Veronika Koreňačková, V3Es a heligonkári nielen z Kysúc. Aby to 
nebolo len o harmonikách, ako veľmi zaujímavá a príjemná zmena bolo vystúpenie známeho 
speváckeho zboru Mužáci Moravia, ktorí v rámci projektu moravská hudobná tour 2025 
predviedli vďačnému publiku zmes veselých moravských piesní. Po skončení hlavného 
programu, pokračovali vystúpenia registrovaných heligonkárov. Postupne sa počas soboty na 
javisku vystriedalo 22 hudobných zoskupení a jednotlivcov. Celkovo vystúpilo na javisku 87 
muzikantov. Počas priebehu podujatia sa postupne vytvárali rôzne malé skupinky heligonkárov 
ktorí si spoločne prehrávali ľudové piesne . Bolo tak možné z každého kúta počuť rôzne pesničky, 
pomalé, rýchle, veselé či smutné.  Ľudovkami to žilo vo vestibule ale aj vonku pred domom 
kultúry.
Na záver si muzikanti pripravili milé prekvapenie pre organizátora Miloša Tučku, ktorý v tomto 
období oslavoval životné jubileum 70 rokov. Na pódium vystúpili všetci prítomní heligonkári a 
zahrali len pre Miloša spoločnú pieseň. Neskôr pridal pár piesní aj spevák ľudových piesní Viktor 
Spevák.
Veľká vďaka patrí všetkým, ktorí sa pričinili a prispeli k organizácií tohto v Ladcoch tradičného 
podujatia.
                                     Text: Dominik Koštialik, Foto: Ing. Katarína Kalusová, Peter Čačko - Impulz.press

A nakoniec, Nina Gančarová – futbalistka, ktorá prerazila aj medzi 
chlapcami v kategórii U15 a dnes už reprezentuje Slovensko v tíme 
WU17 FUTURE. Jej výkony nezostali bez povšimnutia a dnes nosí 
dres so štátnym znakom. Mladé dievča z nášho okolia, ktoré si ide za 
svojím futbalovým snom – a pripomína všetkým, že cieľ nie je nikdy 
príliš vzdialený, ak máte odvahu začať. 
Mladí, inšpirujte sa!

Tieto príbehy nie sú len o športe – sú o vytrvalosti, disciplíne, ale aj 
radosti z pohybu a tímovej spolupráce. Nech už ťa zaujíma akýkoľvek 
šport, začať môžeš kedykoľvek. Stačí chcieť. Naši mladí športovci 
ukazujú, že sa to dá – a že cesta za snom môže byť zároveň najkrajším 
dobrodružstvom.
V nasledujúcich vydaniach Ladeckých zvestí vám budeme prinášať 
pokračovania, kde budeme sledovať výsledky týchto a možno aj 
ďalších mladých športovcov z nášho regiónu. Veríme, že sa im budú 
vyhýbať zranenia a všetky naplánované preteky úspešne zvládnu. 
Budeme im držať palce – a vy buďte pri tom spolu s nami!
             Ing. Jaroslav Koyš

Ladecká notečka v novom šate



Život v obci

Z matrik� obc�

Smútok nad stratou našich spoluobčanov
zasiahol všetkých, ktorí ich poznali.

Úprimnú sústrasť vyslovujeme 
všetkým pozostalým.

Blahoželáme rodičom 
a novým občanom Ladiec 

prajeme šťastie a úspechy v živote.

Srdečne blahoželáme jubilantom.
Nech ich život plynie šťastne a pokojne

v kruhu rodiny a priateľov,
nech ich neopúšťa zdravie a láska najbližších.

 

Peter Čurík, 73 rokov
Michal Koštialik, 80 rokov

Milan Hujo, 75 rokov
Emília Vychopeňová, 87 rokov

Eva Kováčiková, 75 rokov
Ján Koštialik, 77 rokov

80. rokov
Štefan Vavrík

Ladislav Ištvánik

85. rokov
Vladimír Kalus

Ľudmila Habánková

50. výročie sobáša
Jozef Král a manželka Viera r. Pagáčová

Opustili nás

Narodili sa

Jubileá

Tomáš Zajíc
Lilien Sabína Bódi 
Alžbeta Borecká 
Ella Truhlíková

Adriana Šimková 
Tobias Ďurech
Tereza Riecka

Výstava obrazov DOBRÉ VIBRÁCIE 2025
V piatok 25. apríla podvečer si kaštieľ MaHola v Ladcoch podmanila vernisáž výstavy DOBRÉ 
VIBRÁCIE výtvarných diel Elišky Kapušovej Skybovej, ktorá pri tejto príležitosti predstavila svoje 
umelecké skvosty.
Kurátorka výstavy Alenka Teicherová na vernisáži okrem iného povedala, že diela, ktoré 
obdivujeme, nie sú len estetickými objektami, ale sú to záznamy chvíľ, rozpoložení či vnútorných 
emócií.
„Sú to tiché rozhovory, ktoré nevyžadujú slová, ale pozornosť. Každý obraz je zastavením, miestom, 
kde sa stretáva vnútorná geometria s pulzom života. Kde sa farba stáva myšlienkou a myšlienka 
citom,“ uviedla Ala Teicherová.
O hudobný zážitok sa na vernisáži postaralo duo Lucia Peťková (flauta) a Michal Orechovský (gitara).
Výstava DOBRÉ VIBRÁCIE v kaštieli Ladce bola pastvou pre oči.
   Text: Ľubomír Chochula, Foto: Ing. Katarína Kalusová, Jozef Heisar
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Sme tu pre Vás
v tých najťažších chvíľach

M.R.Štefánika 2324/36, 019 63 Beluša

0949 007 333 , 0907 007 444

Obnova a dopisovanie písma na pomníky - 0948 908 809
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Hodnotenie priebehu súťaží
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Šport

Družstvo prípravky U9 trénuje pod vedením Antona Puškara, ku ktorému sa pripojil Rišo Sagan. V tejto kategórii sa tabuľka nerobí, ale deti hrajú prípravné 
zápasy s okolitými klubmi. Ani v jednej žiackej kategórii však nejde o výsledky, ale o radosť z pohybu a naučiť sa ovládať loptu.
Družstvo U11 sa pripravuje pod vedením dvojice Martin Belobrad a Slavomír Mrážik. V jarnej časti bojujú na základe výsledkov z jesene o body v skupine o 11. 

až 20. miesto.  Družstvo starších žiakov U15 skončilo v 4. lige skupina juh na prvom mieste bez straty čo i len jediného bodu. Z 12 zápasov v skupine majú skóre 96 : 9. Horná Poruba na 2. 
mieste získala 22 bodov. V skupine sever skončili na prvých 2 miestach Prečín s 31 bodmi a na druhom Plevník s 30 bodmi. Prvé 4 družstva z oboch skupín hrajú o víťaza 4. ligy ObFZ 
Považská Bystrica. Mužstvo trénuje pod vedením dvojice Jozef Jakuš st. a Milan Kušnier. 
Nelichotivá situácia je v kategórii dospelých. Mužstvo  je po 19 kolách na poslednom mieste 3 body za predposledným Vrbovým. Jeho bilancia je 19 zápasov, 2 víťazstva, 4 remízy a 13 
prehier. Spolu nazbierali 10 bodov pri skóre 19:55. Nepomohlo ani posilnenie realizačného tímu. Problémom však nie je realizačný tím, ale nepodarilo sa adekvátne doplniť káder 
mužstva. Mužstvo opustili 2 „ťahúni“ Jakub Ragula a Patrik Zigo. Hráči, ktorých sme získali ich kvalitou nenahradili. Po zápase v Chynoranoch ukončil pôsobenie pri mužstve aj tréner Jozef 
Jakuš ml. Jeho miesto  zaujal Jozef Jakuš st.. Pred nami je ešte 7 kôl, veríme, že chlapci si ešte zabojujú a pobijú sa o udržanie sa v súťaži.

Podarilo sa nám zjednotiť FB profily futbalistov do jedného. Odteraz máte na jednom mieste výsledky 
zápasov, fotografie, oznamy rodičom aj fanúšikom . Tiež kontakty na trénerov a organizátorov.
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Zjednotili sme FB profily (stránky) 
detí, mládeže a dospelých 
futbalistov
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